

韩国.济州岛之旅 6 天

TOUR CODE: BPJZDo6

抵达日期仅供参考，以查询预约人员为准

2017	3月	6月	9月	2018	1月
	4月	7月	10月		2月
	5月	8月	11月		3月

团费 Tour Fare	单人房差价 Single Supplement	18岁以下小童 (占床) Guest Under 12years With bed	18岁以下小童 (不占床,不含早) Guest Under 12 years without bed, no breakfast provide	自费项目 Compulsory Programs	小费 Tipping

第一天 抵達仁川國際機場

酒店：5🌟 BEST WESTERN INCHEON ROYAL HOTEL 或同級

接机送酒店，自由活动【免费接机时间：10:00, 15:00, 20:00 发车；请于报名时提供航班信息，其他时间需附加費用或可自行前往酒店】

第二天 仁川 - 首爾 (早, 午, 晚餐)

酒店：5🌟 BEST WESTERN INCHEON ROYAL HOTEL 或同級

早餐后，游览韩国的桃花源，世界的乌托邦——【南怡岛】，此岛也是韩剧《冬季恋歌》的拍摄地，春川因优美的湖光山色，被誉为“韩国最适合居住的城市”。前往【韩服+泡菜体验馆】，穿着韩服拍照、并体验泡菜制作过程。之后前往汝怡渡口乘坐【汉江游轮】，在游轮上欣赏首尔的景色让您目不暇接。晚餐后，入住酒店休息。



第三天 首爾 - 济州

(早, 午, 晚餐)

酒店：5🌟 BEST WESTERN JEJU HOTEL 或同級

早餐后，前往南北分界线【临津阁、自由桥、展望台、三八线】，三八线是一条长 248 公里，在朝鲜半岛上北纬 38 度附近的军事分界线。之后参观【化妆品店】，了解韩国人美容知识和护肤窍门。前往【北村韩屋村】，游览北村韩屋村特色的八处景色拍照留念。前往【首尔塔-不包含登塔】，参观首尔全貌。之后前往金浦机场飞济州。晚餐后，入住酒店休息。

第四天 济州 (早, 午, 晚餐)

酒店：5🌟 BEST WESTERN JEJU HOTEL 或同級

早餐后，前往【龙头岩】，仿佛神话传说中的一条巨龙，屹立于波涛澎湃的海岸边，是由汉拿山火山口喷出的熔岩在海上凝结而成，模样犹如龙头而得名。前往【城山日出峰】，系 10 万年前海底火山爆发而形成，位于济州岛东端，是一块高耸的巨岩，其顶部有巨大的火山口。之后前往韩剧 ALL IN(宋慧乔与李秉宪主演)拍摄地【涉地可支】，欣赏济州东海岸大海与白色灯塔融为一体的绝美之海景。参观【城邑民俗村】，了解济州的民族风情。之后前往【山君不离】，作为电影“恋风恋歌”中登场的外景地山君不离，被韩国指定为天然纪念物第 263 号，看到周长 2km 的火山口，不禁让人联想到剧中张东健(泰熙)与高素英(英舒)在此散步的场景。



第五天 济州 - 首爾 (早, 午, 晚餐)

酒店：5🌟 BEST WESTERN INCHEON ROYAL HOTEL 或同級

早餐后，乘搭航班飞往首尔。抵达首尔参观【高丽参店】，学习韩国人的养生之道及了解韩国国宝人参的独特功效，参观【护肝商店】了解韩国人的护肝保健品，参观【紫水晶加工厂】。参观朝鲜时代王宫，也是大长今拍摄地——【景福宫+国立民俗博物馆】，三百年来一直是朝鲜王朝的正宫。后参观总统官邸——【青瓦台外观】。午餐后前往【土特产品店】，选购赠送亲朋好友的礼品。之后可选择自费(USD40/人)欣赏【美笑】或【乱打秀】表演。

第六天 首爾 - 仁川国际机场

客人按自己的出境航班时间，自行乘坐酒店机场巴士，前往仁川机场，结束愉快的韩国之旅。

【酒店免费巴士时间：10:00, 14:00, 16:00 发车；其他时间客人可自行前往机场】

备注：

1) 韩国的 5🌟 相当于我们的 4 星酒店

2) 行程安排不提供早餐于酒店内，早餐都是在酒店外用

- 指定购物站：高丽人参店、化妆品店、护肝宝店、紫水晶加工厂、土特产品店
- 已包含自费项目：临津阁、自由桥、展望台、三八线、山君不离、汉江游船
- 推荐自费：USD40 - 美笑 或 乱打秀

- 费用不含：国际/国内机票及其税项，个人旅游、医疗保险，签证费用一切纯属私人性质的消费；因私人原因及航班延误等其他不可抗拒的因素引起的额外费用
- 旅客必须完成所有行程安排，假如旅客要求中途自行离团，視同全程放棄，飯店將會被取消，旅行社有权向旅客收取脱队費用 US\$50 / 每位/每天
- 所有團友務必要隨團參觀指定的購物站，沒興趣的客人可以抱著觀光為主的心態並耐心等待，拒絕參觀購物店的團友，本公司將有權利向該團友徵收團費附加費。
- 以上行程仅供参考，如果遇到天气或交通等人力不可抗拒因素，各景点可能作出调整或更動前後次序，本公司保有一切修正行程的權利；酒店等级皆以当地标准为根据，所有参团者被视作同意以上条款论。

Korea.Jeju Island 6Days

TOUR CODE: BPJZD06

The time schedule for reference only, subject to local ground agency.

Day 01 ARRIVED AT INCHEON INTERNATIONAL AIRPORT

Hotel: BEST WESTERN INCHEON ROYAL HOTEL 5* or similar

Upon arrival, the local guide will meet you at airport then transfer to hotel. Free activities.

(free pick-up time: 10: 00, 15: 00, 20: 00)

Day 02 INCHEON /SEOUL (BLD)

Hotel: BEST WESTERN INCHEON ROYAL HOTEL 5* or similar

This morning, we will take a ferry to Nami Island and visit the film site of the popular Korean drama serial, "Winter Sonata". It is a half-moon shaped island and famous for its beautiful chestnut and poplar trees lined roads. Later arrange for a Kimchi Making Session + Korea Hanbok trying experience - Learn how to make Kimchi and opportunity to take photograph wearing the traditional Korean costume. Next visit to Yeouido, enjoy Han River Cruise. After dinner, check in hotel.



Day 03 SEOUL / JEJU ISLAND (BLD)

Hotel: BEST WESTERN JEJU HOTEL 5* or similar

After breakfast, proceed to military demarcation line. (Imjingak, Liberty Bridge, Dora Observatory, military demarcation line), located on the Korean peninsula, near 38 degrees north latitude. After that visit to cosmetics shop, getting knowledge and understanding of Korean beauty skin care tips. Next visit to Bukchon Hanok Village, a 600-year-old tradition of living area is the perfect destination for those seeking to learn more and enjoy the beauty of Hanok (traditional Korean-style house). Continue to N Seoul Tower "My Love from The Star" shooting place. The tower is the highest point in Seoul and is a must-see tourist destination for those hoping to



get a panoramic view of Seoul. (Exclude tower entrance fee) Later, transfer to Gimpo airport for your domestic flight to Jeju Island. After dinner, check in hotel.

Day 04 JEJU ISLAND (BLD)

Hotel: BEST WESTERN JEJU HOTEL 5* or similar

Morning visit to Yongduam Rock - A volcanic rock that was created from an eruption about two million years ago, its looks like a roaring dragon rising from the sea into the sky. Next visit to the spectacular UNESCO world heritage site ~ Seongsan Sunrise Peak. After that transfer to drama "ALL IN" filmed shooting place Seopjikoji, located at one end of the eastern coast of Jeju Island. Later visit to Seongeup Folk Village, you have the opportunity to see the Korean traditional folk custom material and island people who still live behind the stone courtyard walls in thatched roof rock homes. Then proceed to Sangumburi Crater, film "Love Wind Love Song" shooting place, when the volcano erupted, no lava and ash spray, protected by rocks, is very rare.

Day 05 JEJU ISLAND / SEOUL (BLD)

Hotel: BEST WESTERN JEJU HOTEL 5* or similar

Morning fly back to Seoul. After arrived proceed to National Ginseng Shop - Famous Korean health product such as ginseng, ginseng tea, ginseng candy & etc. Next visit to Herbal Shop and Amethyst factory. Continue visit to North Korea royal palace, Gyeongbokgung Palace which is the main palace of the Joseon Dynasty. Later visit to National Folk Museum of Korea. After that pass by the Blue House, The executive office and official residence of the president. (outside viewing). After lunch visit Local Product Shop for some souvenirs and local foods. At night, you may join the optional tour, USD40/pax to enjoy the Miso or Nanta show performance.

Day 06 INCHEON INTERNATIONAL AIRPORT / HOME COUNTRY

Own arrange to Incheon Airport by hotel shuttle bus, end of a pleasant trip at Korea.

[Hotel free shuttle bus schedule - 10: 00, 14: 00, 16: 00 depart from hotel]

Remark:

- 1) Korea 5-star equivalent of our 4-star Hotels
- 2) We will not provide the breakfast in the hotel, breakfast will arrange at local restaurant.
 - It is compulsory for all tour participants to complete the full itinerary. In the event of not complying the requirement, rest of the tour will be abandon, hotel will be cancel and a penalty surcharge of US\$50/pax/day.
 - No refund for no show and any unused portion of the packages or during tour.
 - All tour members are compulsory to visit the specify shopping stops. However, you are not obligated to purchase product sold at the shopping stop. The company reserves the right to collect a penalty surcharges if you refuse to visit the shops.
 - The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirement.
 - Final and correct accordance of itinerary will be based on Chinese version itinerary. All hotel ratings are based on local terms.